

DAGSORDEN

DANSKE HERREGÅRDSJÆGERE – Bestyrelsesmøde

Pandebjerg d. 27. august 2019 kl. 9.30

Møde indkaldt af: Jacob Nørgaard Larsen

Deltagere indkaldt:

Bestyrelse: Jacob Nørgaard Larsen (JNL), Morten Truelsen (MT), Lars Rolsted (LR), Theis Olsen (TO)

Afbud: Nicolas Overgård (NO)

Bogholder: Paw Helms (PH)

Gæster: Lene Midtgård (LMI)

Program: Jyder og fynboer kører sammen. Theis står for morgenkaffe og frokost.

Du bør forberede:

- Læs referat fra seneste bestyrelsesmøde samt dagsorden og vedhæftede dokumenter
- Tænk over vores erhverv og vores arbejde i DHJ og kom med DIT bud på en værdisætning/motto, der beskriver "os".

Du bør medbringe: Evt. individuelle dokumenter til fremlæggelse.

1. Valg af ordstyrer og referent
Forslag: PH er ordstyrer, MT er referent
2. Godkendelse af sidste mødereferat (Alle har læst hjemmefra)
Godkendt
3. Punkter til drøftelse:
 - 3.1 Siden sidst (JNL) (LMI med som gæst)
Bestyrelsesmøde BJ – Ravnholt
MVU-møde Julianelyst – Næste møde 2/9
Opdrætsudvalg under BJ – møde 3/9
JNL redegjorde ganske kort for afholdte og kommende møder.

Udsætningsituationen – Fokus på ællinger, hvem, hvad, hvordan? (LMI – tal?)
LMI redegjorde for indberetningen af udsat fjervildt i år, og for hvilke undersøgelser der er i gang i regi af VFR. Det tyder på at ikke alt udsat fjervildt bliver indberettet.
Mailadresser – Behov for DHJ-mail?
JNL vil gerne slippe for sin "formands-mailadresse". MT får den slettet.
Sort opdræt – Episode/rygter. Debat: "Hvornår melder vi folk?"
Der er enighed i bestyrelsen om at der skal være tale om noget meget konkret før vi agerer. Og i så fald skal sagen vendes i bestyrelsen først.

LMI: Kort info om nyt i husdyrbekendtgørelsen m.m.

En ændring i husdyrbekendtgørelsen i 2017 betyder at fasanopdrættere der har mere end 25 kvm produktionsareal med fasanopdræt, skal have en husdyrgodkendelse.

Grunden er at fasaner ikke har en selvstændig kategori, men falder ind mellem høns og slagtekyllinger. LMI kommer til GF 2020 og fortæller nærmere.

3.2 Brahetrolleborg Gamefair (LRN + JNL)

Oplevelser? Skal vi opgradere i 2021?

Det var en god oplevelse for de af os der besøgte Gamefair, og der er enighed om at vi skal være åbne overfor, støtte op om, og gerne også deltage på Gamefair i fremtiden.

3.3 Forårsskydning 2019

Oplevelser? Skal vi placere et ansvar allerede nu til 2020?

Vi skal have flere input fra deltagere ved årets skydning før vi kan beslutte om den skal afholdes på samme måde næste år (i samarbejde med Gamekeeper) JNL spørger Kim Sørensen om han vil arrangere skydningen i 2020.

3.4 Logo (JNL)

JNL medbringer oplæg til diskussion vedr. logo i fremtiden

Jakke/Skjorte – Formål? Diskussion. Sponsorat m.m.

Det er besluttet at starte op med at uddele tøj, broderet med foreningens nye logo, til medlemmer der har ydet en indsats i årets løb. I år starter vi op med en Harkila Sandhem fleece vest, og en skjorte, el. lign. JNL undersøger mulighederne.

3.5 IT-løsning (MT)

Oplevelser/Status?

Godt samarbejde med Désirée.

3.6 Hjortevildtudvalg (NO + JNL)

Oplevelser fra Løvenholm-konferencen d. 12/9

JNL talte meget positivt om mødet.

3.7 DHJ Værdier og Målsætninger 2020? (JNL)

Vi laver en hurtig brainstorm/indsamling af input på GF

3.8 Årlige indberetninger fra medlemmer (JNL)

Platform for fremtidens forsvar – Hvad gør vi faktisk?

Auktionspenge? Dataindsamling igen igen eller?

Vi har drøftet ideen, men det kræver at nogen løfter opgaven. Det bliver svært at få indberetninger fra en stor nok del af medlemmerne. En mulighed er at udvikle et årshjul, til brug i jagtvæsnerne. En anden mulighed er at opdatere vores dataindsamling. Evt. med midler fra Auktionen??

3.9 Auktion 2020? (JNL)

Vi arbejder på at afholde en auktion i 2020 men vi bliver nødt til at finde personer blandt medlemmerne til at køre den. JNL beder om hjælp i næste nyhedsbrev.

3.10 Nyhedsbreve 2019/20
Info om Verner Hansen med i næste
Indhold: Verner Hansen, Dimission, auktion 2020, GF 2020. Ansvar JNL (Nicolas)

3.11 Foreningskalender 2020

3.12 GF 2020 – Indkaldelse/lokaltet m.m. (JNL)

GF bliver 3/3. Måske vi skal spørge JUH om et indlæg. JNL undersøger om det er muligt hos Seeland. Andre muligheder er Ravnholt, Brahetrolleborg.

3.13 Verner Hansen 90 år og lign. i fremtiden
Vi vil gerne markere jubilæer i fremtiden, men vi skal bruge hjælp fra medlemmerne til at få det at vide.

3.14 Elevudvalg – Siden sidst (LRN)

- Elevlister – Mailkorrespondence med PSM
- Opkrævninger **Udsendes snarest**
- Kommende hold "Grundforløb" start 21/10
- Dimission 15/11 – Hvem deltager? **JNL (evaluering)**
- Lærebrev – Hvem printer osv? **PH prøver**
- Nåle (SR er på sagen) **JNL følger op**
- Møde rådgivende + psm 17/9 **LR deltager**
- Egnethedsprøve **8/1 kalø**
 - o Indkaldelse
 - o Arbejdsbøger **Afleveres senest 20/12 til bestyrelse eller elevudvalg.**
 - o Placering af ansvar
 - o Bookinger m.m.? **PH booker Kaløvig, LR booker Jagtens Hus**

Fremover skal minimum 2 ud af 3 måneders praktik afholdes i perioden 1/5-30/9

Workshop for praktikværter og elevudvalg udskydes til først i det nye år.

4. Eventuelt?